
Kłobuck, dnia 13 grudnia 2023 r.

Rada Miejska w Kłobucku
Komisja Skarg Wniosków i Petycji

Protokół nr 6/2023
VI Posiedzenie w dniu 13 grudnia 2023 
Obrady rozpoczęto 13 grudnia 2023 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 10:00 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków.

Obecni:

1. Grzegorz Dobosz
2. Tadeusz Koch
3. Tomasz Parkitny
4. Iwona Płusa
5. Dominika Trzepizur-Pęcherz
6. Tomasz Wałęga
7. Barbara Ziętal

1. Otwarcie posiedzenia oraz stwierdzenie kworum.

Przewodniczący Komisji G. Dobosz otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie z 
listą obecności i stanem faktycznym jest kworum zatem obrady są prawomocne.

2. Zmiany w porządku obrad.

Nie zgłoszono.

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Nr 5/2023 z dnia 26.09.2023 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w
BIP bip.gminaklobuck.pl/

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Nr 5/2023 z dnia 26.09.2023 r. /projekt protokołu 
został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/. 

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (4)
Grzegorz Dobosz, Iwona Płusa, Tomasz Wałęga, Barbara Ziętal
BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Parkitny
NIEOBECNI (2)
Tadeusz Koch, Dominika Trzepizur-Pęcherz



4. Wypracowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia braku właściwości do 
rozpatrzenia petycji oznaczonej nr RM.152.020.2023.

Przewodniczący Komisji G. Dobosz odniósł się do złożonego pisma. Zgłosił wniosek o 
stwierdzenia braku właściwości do rozpatrzenia petycji oznaczonej nr RM.152.020.2023.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia braku właściwości do rozpatrzenia 
petycji oznaczonej nr RM.152.020.2023. 

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Grzegorz Dobosz, Tadeusz Koch, Tomasz Parkitny, Iwona Płusa, Tomasz Wałęga, Barbara 
Ziętal
NIEOBECNI (1)
Dominika Trzepizur-Pęcherz

5. Rozpatrzenie petycji oznaczonej nr RM.152.004.2023.

Przewodniczący Komisji G. Dobosz odniósł się do sprawy. Zgłosił wniosek o nie 
uwzględnieniu petycji oznaczonej nr RM.152.004.2023.

Radny T. Wałega zapytał czy mieszkańcy zostali skutecznie powiadomieni o dzisiejszej 
Komisji. 

Przewodniczący Komisji G. Dobosz poinformował, że tak. 

Radna I. Płusa poinformowała, że część mieszkańców otrzymała zawiadomienia dopiero w 
dniu wczorajszym o godz. 15. Zgłosiła problem z Pocztą Polską.

Komisja poruszyła kwestię RODO.

Głosowano w sprawie:
Nie uwzględnia się petycji oznaczonej nr RM.152.004.2023. 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (5)
Grzegorz Dobosz, Tadeusz Koch, Tomasz Parkitny, Dominika Trzepizur-Pęcherz, Barbara 
Ziętal
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Iwona Płusa, Tomasz Wałęga

6. Rozpatrzenie petycji oznaczonej nr RM.152.005.2023.

Przewodniczący Komisji G. Dobosz odniósł się do sprawy. 



Burmistrz J. Zakrzewski odniósł się do spotkania z mieszkańcami w przedmiotowej sprawie. 

Radna I. Płusa jej zdaniem do sprawy powinien być podpięty protokół z zebrania wiejskiego 
wraz z głosowaniem mieszkańców w przedmiotowej sprawie. Mieszkańcy powinni również 
otrzymać odpowiedź Burmistrza, która wpłynęła do Komisji. 

Mieszkaniec Białej odniósł się do: zbyt późnego otrzymania zawiadomienia o posiedzeniu 
Komisji; zebrania wiejskiego i wynikach głosowania mieszkańców w przedmiotowej sprawie;
planu ogólnego. 

Przewodniczący Komisji G. Dobosz postawił wniosek nie uwzględnia się petycji oznaczonej 
nr RM.152.005.2023.

Głosowano w sprawie:
Nie uwzględnia się petycji oznaczonej nr RM.152.005.2023. 

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (4)
Grzegorz Dobosz, Tadeusz Koch, Tomasz Parkitny, Barbara Ziętal
PRZECIW (1)
Iwona Płusa
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Dominika Trzepizur-Pęcherz, Tomasz Wałęga

7. Rozpatrzenie petycji oznaczonej nr RM.152.006.2023.

Przewodniczący Komisji G. Dobosz odniósł się do sprawy. Postawił wniosek: nie uwzględnia 
się petycji oznaczonej nr RM.152.006.2023.

Głosowano w sprawie:
Nie uwzględnia się petycji oznaczonej nr RM.152.006.2023. 

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (4)
Grzegorz Dobosz, Tadeusz Koch, Tomasz Parkitny, Barbara Ziętal
PRZECIW (1)
Iwona Płusa
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Dominika Trzepizur-Pęcherz, Tomasz Wałęga

8. Rozpatrzenie petycji oznaczonej nr RM.152.007.2023.

Mieszkanka Białej odniosła się do złożonego wniosku.



Burmistrz Kłobucka J. Zakrzewski zaznaczył, że mieszkanka dysponuje ostatecznymi 
decyzjami o warunkach zabudowy już kilku lat, nie uzyskując pozwoleń na budowę. 
Nadmienił, że procedura uzyskania decyzji o pozwoleniu na budowę, dla zabudowy 
mieszkaniowej, dla podmiotów  posiadających ostateczne decyzje o warunkach zabudowy, 
zamyka się w maksymalnie 6 miesiącach. Wyjaśnił, że: zgodnie z obowiązującymi od 
września br. przepisami organ gminy został pozbawiony prawa do sporządzenia studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego, a zobowiązany został do 
sporządzenia planu ogólnego; przystąpienie do procedowania planu miejscowego, na 
podstawie uchwały nr 552/LXII/2023 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 27.06.2023 r.  o 
przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
obrębu Biała Górna, nie wpływa na działania wnioskodawców, zmierzające do uzyskania 
pozwoleń na budowę, dla których to decyzje o warunkach zabudowy zostały wydane. W razie
posiadania takiej decyzji, celem zabezpieczenia możliwości realizacji planowanych 
inwestycji, w związku z obawą ustalenia w planie miejscowym odmiennego przeznaczenia 
terenów, należy dokonać zgłoszenia budowy lub uzyskać decyzję o pozwoleniu na budowę, 
która jest decyzją administracyjną zezwalającą na rozpoczęcie i prowadzenie budowy lub 
wykonywanie robót budowlanych, skuteczną także wobec ustaleń planu miejscowego. 
Nadmienił, że pracownicy urzędu służą radą i są do dyspozycji mieszkańców.

Przewodniczący Komisji G. Dobosz postawił wniosek: nie uwzględnia się petycji oznaczonej 
nr RM.152.007.2023.

Głosowano w sprawie:
Nie uwzględnia się petycji oznaczonej nr RM.152.007.2023. 

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (4)
Grzegorz Dobosz, Tadeusz Koch, Tomasz Parkitny, Barbara Ziętal
PRZECIW (1)
Iwona Płusa
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Dominika Trzepizur-Pęcherz, Tomasz Wałęga

9. Rozpatrzenie petycji oznaczonej nr RM.152.008.2023.

Przewodniczący Komisji G. Dobosz odniósł się do sprawy. Postawił wniosek: nie uwzględnia 
się petycji oznaczonej nr RM.152.008.2023.

Głosowano w sprawie:
Nie uwzględnia się petycji oznaczonej nr RM.152.008.2023. 

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (4)
Grzegorz Dobosz, Tadeusz Koch, Tomasz Parkitny, Barbara Ziętal
PRZECIW (1)



Iwona Płusa
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Dominika Trzepizur-Pęcherz, Tomasz Wałęga

10. Rozpatrzenie petycji oznaczonej nr RM.152.009.2023.

Mieszkaniec Białej odniósł się do: zbyt późnego otrzymania zawiadomienia o posiedzeniu 
Komisji,  złożonego wniosku,  możliwości blokowania farm fotowoltaicznych w 
miejscowości Biała.

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że wnioskodawca ma warunki zabudowy wydane w 2016 
r.  tylko na jedną działkę.  Poinformował, że celem zabezpieczenia możliwości realizacji 
planowanych inwestycji, w związku z obawą ustalenia w planie miejscowym odmiennego 
przeznaczenia terenów, należy dokonać zgłoszenia budowy lub uzyskać decyzję o pozwoleniu
na budowę, która jest decyzją administracyjną zezwalającą na rozpoczęcie i prowadzenie 
budowy lub wykonywanie robót budowlanych, skuteczną także wobec ustaleń planu 
miejscowego. W kwestii blokowania farm fotowoltaicznych odniósł się do żądania 
dotyczącego uchylenie uchwały nr 552/LXII/2023 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 27.06.2023 r.

Radna I. Płusa jej zdaniem do sprawy powinien być podpięty protokół z zebrania wiejskiego 
wraz z głosowaniem mieszkańców w przedmiotowej sprawie. Mieszkańcy powinni otrzymać 
również odpowiedź Burmistrza, która wpłynęła do Komisji. 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że ta treść zawarta w przedmiotowej odpowiedzi była 
przekazana podczas zebrania wiejskiego. 

Przewodniczący Komisji G. Dobosz odniósł się do sprawy. Postawił wniosek: nie uwzględnia 
się petycji oznaczonej nr RM.152.009.2023.

Głosowano w sprawie:
Nie uwzględnia się petycji oznaczonej nr RM.152.009.2023. 

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (4)
Grzegorz Dobosz, Tadeusz Koch, Tomasz Parkitny, Barbara Ziętal
PRZECIW (1)
Iwona Płusa
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Dominika Trzepizur-Pęcherz, Tomasz Wałęga

11. Rozpatrzenie petycji oznaczonej nr RM.152.010.2023.

Przewodniczący Komisji G. Dobosz odniósł się do sprawy. Postawił wniosek: nie uwzględnia 
się petycji oznaczonej nr RM.152.010.2023.

Głosowano w sprawie:
Nie uwzględnia się petycji oznaczonej nr RM.152.010.2023. 



Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (4)
Grzegorz Dobosz, Tadeusz Koch, Tomasz Parkitny, Barbara Ziętal
PRZECIW (1)
Iwona Płusa
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Dominika Trzepizur-Pęcherz, Tomasz Wałęga

12. Rozpatrzenie petycji oznaczonej nr RM.152.011.2023.

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że wnioskodawca nie posiada warunków zabudowy.

Mieszkaniec Białej poinformował, że drugi syn ma wydane warunki zabudowy.

Burmistrz J. Zakrzewski odniósł się do założeń planu ogólnego, uchwały intencyjnej. 
Poinformował, że celem zabezpieczenia możliwości realizacji planowanych inwestycji, w 
związku z obawą ustalenia w planie miejscowym odmiennego przeznaczenia terenów, należy 
dokonać zgłoszenia budowy lub uzyskać decyzję o pozwoleniu na budowę, która jest decyzją 
administracyjną zezwalającą na rozpoczęcie i prowadzenie budowy lub wykonywanie robót 
budowlanych, skuteczną także wobec ustaleń planu miejscowego.

Przewodniczący Komisji G. Dobosz odniósł się do sprawy. Postawił wniosek: nie uwzględnia 
się petycji oznaczonej nr RM.152.011.2023.

Głosowano w sprawie:
Nie uwzględnia się petycji oznaczonej nr RM.152.011.2023. 

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (4)
Grzegorz Dobosz, Tadeusz Koch, Tomasz Parkitny, Barbara Ziętal
PRZECIW (1)
Iwona Płusa
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Dominika Trzepizur-Pęcherz, Tomasz Wałęga

13. Rozpatrzenie petycji oznaczonej nr RM.152.012.2023.

Przewodniczący Komisji G. Dobosz odniósł się do sprawy. Postawił wniosek: nie uwzględnia 
się petycji oznaczonej nr RM.152.012.2023.

Głosowano w sprawie:
Nie uwzględnia się petycji oznaczonej nr RM.152.012.2023. 

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0



Wyniki imienne:
ZA (4)
Grzegorz Dobosz, Tadeusz Koch, Tomasz Parkitny, Barbara Ziętal
PRZECIW (1)
Iwona Płusa
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Dominika Trzepizur-Pęcherz, Tomasz Wałęga

14. Rozpatrzenie petycji oznaczonej nr RM.152.013.2023.

Przewodniczący Komisji G. Dobosz odniósł się do sprawy. Postawił wniosek: nie uwzględnia 
się petycji oznaczonej nr RM.152.013.2023.

Głosowano w sprawie:
Nie uwzględnia się petycji oznaczonej nr RM.152.013.2023. 

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (4)
Grzegorz Dobosz, Tadeusz Koch, Tomasz Parkitny, Barbara Ziętal
PRZECIW (1)
Iwona Płusa
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Dominika Trzepizur-Pęcherz, Tomasz Wałęga

15. Rozpatrzenie petycji oznaczonej nr RM.152.014.2023.

Przewodniczący Komisji G. Dobosz odniósł się do sprawy. Postawił wniosek: nie uwzględnia 
się petycji oznaczonej nr RM.152.014.2023.

Głosowano w sprawie:
Nie uwzględnia się petycji oznaczonej nr RM.152.014.2023. 

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (4)
Grzegorz Dobosz, Tadeusz Koch, Tomasz Parkitny, Barbara Ziętal
PRZECIW (1)
Iwona Płusa
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Dominika Trzepizur-Pęcherz, Tomasz Wałęga

16. Rozpatrzenie petycji oznaczonej nr RM.152.015.2023.

Przewodniczący Komisji G. Dobosz odniósł się do sprawy. Postawił wniosek: nie uwzględnia 
się petycji oznaczonej nr RM.152.015.2023.



Głosowano w sprawie:
Nie uwzględnia się petycji oznaczonej nr RM.152.015.2023. 

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (4)
Grzegorz Dobosz, Tadeusz Koch, Tomasz Parkitny, Barbara Ziętal
PRZECIW (1)
Iwona Płusa
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Dominika Trzepizur-Pęcherz, Tomasz Wałęga

17. Rozpatrzenie petycji oznaczonej nr RM.152.016.2023.

Mieszkaniec Białej odniósł się do złożonego wniosku. 

Burmistrz J. Zakrzewski zapytał, czy Mieszkaniec ma warunki zabudowy?

Mieszkaniec Białej odpowiedział, że będzie się starać o ich wydanie. 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił założenia planu ogólnego, procedurę jego powstawania.

Przewodniczący Komisji G. Dobosz odniósł się do sprawy. Postawił wniosek: nie uwzględnia 
się petycji oznaczonej nr RM.152.016.2023.

Głosowano w sprawie:
Nie uwzględnia się petycji oznaczonej nr RM.152.016.2023. 

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (4)
Grzegorz Dobosz, Tadeusz Koch, Tomasz Parkitny, Barbara Ziętal
PRZECIW (1)
Iwona Płusa
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Dominika Trzepizur-Pęcherz, Tomasz Wałęga

18. Rozpatrzenie petycji oznaczonej nr RM.152.017.2023.

Przewodniczący Komisji G. Dobosz odniósł się do sprawy. Postawił wniosek: nie uwzględnia 
się petycji oznaczonej nr RM.152.017.2023.

Głosowano w sprawie:
Nie uwzględnia się petycji oznaczonej nr RM.152.017.2023. 

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0



Wyniki imienne:
ZA (4)
Grzegorz Dobosz, Tadeusz Koch, Tomasz Parkitny, Barbara Ziętal
PRZECIW (1)
Iwona Płusa
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Dominika Trzepizur-Pęcherz, Tomasz Wałęga

19. Rozpatrzenie petycji oznaczonej nr RM.152.018.2023.

Przewodniczący Komisji G. Dobosz odniósł się do sprawy. Postawił wniosek: nie uwzględnia 
się petycji oznaczonej nr RM.152.018.2023.

Głosowano w sprawie:
Nie uwzględnia się petycji oznaczonej nr RM.152.018.2023. 

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (4)
Grzegorz Dobosz, Tadeusz Koch, Tomasz Parkitny, Barbara Ziętal
PRZECIW (1)
Iwona Płusa
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Dominika Trzepizur-Pęcherz, Tomasz Wałęga

20. Rozpatrzenie petycji oznaczonej nr RM.152.019.2023.

Radna I. Płusa odniosła się do złożonego wniosku. 

Przewodniczący Komisji G. Dobosz odniósł się do sprawy. Postawił wniosek: nie uwzględnia 
się petycji oznaczonej nr RM.152.019.2023.

Głosowano w sprawie:
Nie uwzględnia się petycji oznaczonej nr RM.152.019.2023. 

Wyniki głosowania
ZA: 3, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (3)
Grzegorz Dobosz, Tomasz Parkitny, Barbara Ziętal
PRZECIW (1)
Iwona Płusa
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Tadeusz Koch, Dominika Trzepizur-Pęcherz, Tomasz Wałęga

21. Sprawy różne.

Mieszkaniec Białej poprosił o przedstawienie uzasadnienia do głosowania w sprawie 
złożonych wniosków. 



Przewodniczący Komisji G. Dobosz wyjaśnił, jest to decyzja Komisji. Dopiero podczas Sesji 
będzie podejmowana uchwała w tej sprawie.

Radny T. Koch rozumie niepokój i obawy Mieszkańców. Zaznaczył jednak, że Mieszkańcy 
posiadający warunki zabudowy mogą zabezpieczyć swoje interesy i realizować zamierzenia 
poprzez uzyskanie pozwolenia na budowę. Odniósł się do ustawowych obowiązków 
nałożonych na radnych. Zaznaczył, że nie działają oni przeciw mieszkańcom.

Radna I. Płusa ponownie odniosła się do kwestii braku odpowiedzi dla mieszkańców w 
przedmiotowej sprawie, działalności Poczty Polskiej. Ma nadzieję, że zarówno Burmistrz, 
kierownik Wydziału GPN, urbanista zabezpieczą interesy mieszkańców.

Burmistrz J. Zakrzewski podsumował zebranie wiejskie. Odniósł się do atmosfery zebrania. 
Zaznaczył, że to o czym mówiono podczas zebrania zostało zawarte w piśmie. Odniósł się do 
złożonych wniosków. Zaznaczył, że każda sprawa jest inna. Poinformował, że są 
przygotowywane prace dotyczące planu ogólnego. Podkreślił, że dostępne są już wnioski, 
które można pobrać i składać. Odniósł się do procedury w/w planu. Podsumowując dzisiejszą 
dyskusję ma przekonanie, że każdy otrzymał informację co należy i co powinien zrobić oraz 
jakie ma szanse aby zabezpieczyć swoje interesy. Po raz kolejny wyjaśnił, że osoby, które 
mają warunki zabudowy powinny wystąpić o pozwolenie na budowę. To daje gwarancję, że 
warunki, które posiadają będą uwzględnione. Odniósł się do procedury rozpatrywania petycji.

Mieszkaniec Białej odniósł się do wyników głosowania podczas zebrania, co do uchylenia 
uchwały. Poprosił o uszanowanie decyzji mieszkańców Białej w przedmiotowej sprawie. 
Poruszył kwestię świadomości mieszkańców w przedmiocie procedur urzędniczych. Jego 
zdaniem Burmistrz  i radni powinni dokładnie wyjaśnić mieszkańcom jakie są skutki planu 
ogólnego. Poinformował, że sam z własnych środków zorganizuje spotkanie z urbanistą dla 
mieszkańców Białej, celem wyjaśnienia tych zagadnień.

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że urbanista był na zebraniu wiejskim. Zaznaczył, iż 
informacje przekazuje się rzetelnie. Rozpatrując petycje, uważa że mieszkańcy przez kogoś 
zostali wprowadzeni w błąd. Odniósł się do głosowania podczas zebrania, skutków uchylenia 
uchwały. Zaznaczył, że nikt nie działa w interesie jednostki tylko w interesie ogółu. 

22. Zamknięcie posiedzenia.
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